
Selangor kaji semula caj beg plastik 
KLANG 27 Mei - Kerajaan negeri 
Selangor akan mengkaji semula 
pelaksanaan caj 20 sen ke atas 
penggunaan beg plastik di negeri 
ini. 

Pengerusi Jawatankuasa Tetap 
Alam Sekitar, Teknologi Hijau dan 
Hal Ehwal Pengguna, Hee Loy Sian 
berkata, pihaknya menerima ba-
nyak aduan daripada orang awam 
berhubung pelaksanaan caj itu 
sejak dilaksanakan pada Januari 
2017. 

Menurut Loy Sian, kerajaan ne-
geri kini akan lebih menumpukan 
memberi pendidikan kepada orang 
ramai dalam usaha untuk mengu-
rangkan penggunaan beg plastik 

berbanding menghu-
kum pengguna. 

"Kita akan kaji se-
mula caj 20 sen itu 
kerana dilihat kurang 
memberi kesan di 
samping menerima 
banyak aduan dari-
pada orang ramai. 

"Banyak pasar raya 
juga tidak mema-
tuhinya ekoran tidak HEE LOY SIAN 
ada penguatkuasaan 
manakala ada pengguna yang 
sanggup bayar RMl untuk menda-
patkan lima beg plastik," katanya 
kepada pemberita selepas meras-
mikan Bazar Ramadan Mampan 

di Pusat Pemborong GM 
Klang di sini hari ini. 

Turut hadir, Yang 
Dipertua Majlis Per-
bandaran Klang (MPK), 
Datuk Yasid Bidin. 

Loy Sian dalam pada 
itu memberitahu, kera-
jaan negeri juga akan 
mengkaji untuk melak-
sanakan peraturan pen-
gasingan sampah dari ru-
mah, sekolah dan premis 

awam di Selangor, 
Sementara itu, Yasid berkata, 

MPK mengedarkan 1,000 beg kitar 
semula kepada pengunjung di GM 
Klang sempena program tersebut. 
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PKNS agih RM70,000 
kepada 10 NGO

SHAH ALAM - Perbadanan 
Kemajuan Negeri Selangor 
(PKNS)  menyumbang zakat per-
niagaan RM70,000 untuk diagih-
kan kepada 10 pertubuhan bu-
kan kerajaan (NGO).

Pengurus Komunikasi 
Korporat PKNS, Ishak Hashim 
berkata, setiap NGO terlibat ma-
sing-masing menerima RM7,000 
yang disampaikan pada Majlis 
Iftar 2018 di SACC Convention 
Center, di sini, kelmarin. 

“Antara NGO terlibat adalah 
Pertubuhan Khidmat Masyarakat 
Cacat Penglihatan Malaysia, 
Persatuan Orang Pekak Islam 
Malaysia (Prisma), Islam Medical 
Assiciation of Malaysia (Persatuan 
Imam), Yayasan Al Ikhlas, Pusat 
Jagaan Al-Fikrah Malaysia, 
Yayasan Kanser Malaysia, Majlis 
Kanser Negara dan Maahad 
Tahfi z Pulau Meranti, Puchong.

“Pada masa sama, anak sya-
rikat PKNS, Selgate Corporation 
Sdn Bhd turut menyumbang 

RM7000 kepada Pondok Motivasi 
Tahfi z Hamlatu Quran, Tanjung 
Karang manakala Selangor 
Industrial Corporation Sdn Bhd 
(SIC) turut menyumbang jumlah 
sama kepada Pusat Tahfiz 
Sofi uddin, Kampung Delek,” 
katanya.

Mengulas lanjut mengenai 
program berkenaan, Ishak ber-
kata selain meraikan golongan 
kurang bernasib baik, majlis ini 
juga dapat merapatkan ukhuwah 
di kalangan kakitangan PKNS.

“Malah kami juga meraikan 
lima keluarga baharu yang ku-
rang berkemampuan dengan 
memberi duit raya kepada anak-
anak penerima serta barangan 
keperluan dapur buat setiap ke-
luarga terlibat,” katanya.

Tambah beliau, sebelum itu 
lima keluarga terbabit telah di-
bawa membeli-belah di 
Kompleks PKNS, Shah Alam de-
ngan kos keseluruhan berjumlah 
RM5,302.
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Bawa aspirasi rakyat 
dalam pelantikan 

menteri besar baharu 

NOR AZIHAN MD GHAZALI

A dun Sungai Tua, 
Amirudin Shari, 38, 
sekali lagi dilantik 

sebagai Exco Pemberdayaan 
Generasi Muda dan Sukan, 
Pembangunan Usahawan, 
Pembangunan Desa dan 
Kampung Tradisi Selangor 
selepas melihat komitmen 
dan kecemerlangan 
menggalas jawatan 
berkenaan sebelum ini. 
Beliau juga disebut-sebut 
antara nama yang bakal 
menyandang kerusi Menteri 
Besar Selangor selepas 
Datuk Seri Mohamed Azmin 
Ali kini memikul 
tanggungjawab sebagai 
Menteri Hal Ehwal Ekonomi 
di peringkat Persekutuan. 
Ikuti wawancara wartawan 
bersama Amirudin menerusi 
program FB Live Sinar 
Harian.

masyarakat dengan adanya bas 
Selangorku ‘Bus Smart Selangor’ 
yang menghubungkan kawasan-
kawasan di Batu Caves dan Sungai 
Tua namun begitu ada beberapa 
kawasan yang tertinggal. 

Dalam penggal ini saya cuba 
pastikan perkhidmatan bas ini 
akan dapat diberikan kepada 
penduduk supaya hubungan di 
antara masyarakat dan pejabat 
kerajaan serta stesen-stesen utama 
pengangkutan seperti LRT dan 
KTM dapat dihubungkan dengan 
lebih cepat dan pantas selepas ini. 

Apakah yang YB mahu perbaiki 
untuk portfolio yang dipegang 
sekarang?

Alhamdulillah saya masih 
diberi tanggungjawab memegang 
jawatankuasa yang telah saya 
pegang sebelum ini iaitu sukan, 
pembangunan usahawan dan 
pembangunan/pemberdayaan 
generasi muda. Bagi ketiga-tiga 
aspek ini beberapa nilai tambah 
akan ditekankan antaranya sukan. 
Selain mewujudkan Majlis Sukan 
Daerah dan Pusat Latihan Daerah 
bermula tiga tahun lepas daripada 
hanya empat atau lima Pusat 
Latihan Daerah kini ia sudah 
berkembang menjadi 95 
kesemuanya.

Bagi sukan pula, kita mahu 
memantapkan hasilan-hasilan 
daripada kelahiran atlet-atlet akar 
umbi supaya kita boleh 

namun jika diukur dengan 
kewujudan seperti litar wifi , 
sambungan internet dan 
sebagainya ia masih agak 
ketinggalan.

Misi kerajaan negeri adalah 
bagaimana mahu 
menghubungkan daerah-daerah 
ini dan juga kawasan yang 
dianggap masih lagi agak sedikit 
tertinggal daripada arus kemajuan 
supaya dapat seimbang dengan 
kemajuan dan kenikmatan 
pembangunan yang diperoleh di 
negeri ini khususnya di kawasan 
sedang membangun.

Nama YB bersama dua nama lagi 
disebut-sebut bakal Menteri 
Besar Selangor, bagaimana 
maklum balas YB sendiri?

Belum ada perbincangan 
secara khusus namun mengikut 
tradisi sebagaimana yang berlaku 
di Pulau Pinang, kerusi ini akan 
diserahkan kepada PKR. 
Prosesnya juga sangat lancar 
sepertimana pertukaran kerusi 
Ketua Menteri daripada Lim Guan 
Eng kepada Chow Kon Yeow. 

Isunya adalah adakah kita 
membincangkannya secara 
serius? Saya percaya ia 
dibincangkan dalam banyak 
peringkat sama ada di peringkat 
parti dan rakyat, cuma 
keputusannya harus diputuskan 
oleh kepimpinan tertinggi parti. 
Apa yang penting ia mendapat 
perkenan Sultan Selangor, Sultan 
Sharafuddin Idris Shah.

Melalui majoriti yang sangat 
besar dan dengan kestabilan yang 
kita perolehi, saya percaya 
kepimpinan akan membuat 
keputusan dengan segera dan 
keputusan itu boleh diterima 
semua pihak. Kita tidak mahu ia 
mengancam mandat yang 
diberikan oleh rakyat. Apa yang 
penting adalah tanggungjawab.                     

Apakah misi dan visi YB sebagai 
Adun di Sungai Tua untuk 
penggal yang baharu ini?

Ada beberapa isu dan perkara 
yang menjadi tumpuan saya untuk 
penggal kali ini. Pada penggal lalu 
saya menumpukan kepada aspek 
komunikasi dan hubungan 
komuniti serta program-program 
komuniti yang rancak. 
Alhamdulillah dalam tempoh 10 
tahun, kita sudah merancakkan 
pelbagai aktiviti baik untuk anak 
muda, sukan, kebudayaan 
mahupun program keagamaan. 
Untuk penggal akan datang pula, 
beberapa aspek ingin 
dipertingkatkan khususnya 
keterhubungan dalam kalangan 

Jaga mandat 
pengundi 

ketengahkan 
mereka ke 

peringkat lebih 
tinggi dan 
digilap untuk 

menjadi jaguh 
di peringkat negeri 

mahupun nasional. Melalui sukan 
juga pada tahun ini dan beberapa 
tahun akan datang, kita akan cuba 
melengkapkan misi dan model 
pembangunan bola sepak 
terutamanya bila kita sudah 
bekerjasama rapat dengan 
Putrajaya. 

Sekarang ini kita boleh 
hubungkan Program 
Pembangunan Bola Sepak 
Malaysia (NFDP) dan Akademi 
Merah Kuning yang telah 
dilaksanakan lebih setahun 
setengah lalu. Pembangunan bola 
sepak di Selangor dan kewujudan 
beberapa isu dapat diselesaikan 
dalam masa terdekat dan kita 
dapat mempunyai satu misi yang 
baik dalam sukan bola sepak. 

Melihat kepada perkembangan 
politik di Selangor berhubung isu 
jawatan menteri besar. Pada 
pandangan YB, apakah penanda 
aras yang diletakkan Menteri 
Besar, Datuk Seri Mohamed 
Azmin Ali terhadap penggantinya 
di negeri ini?

Penanda aras yang diletakkan 
beliau adalah sangat tinggi dan 
saya percaya pengganti beliau 
selepas ini perlu menunjukkan 
beberapa komitmen iaitu seorang 
menteri besar yang bekerja keras, 
cergas dan mampu untuk 
memastikan Selangor sebuah 
negeri yang sentiasa stabil kerana 
Selangor adalah gedung ekonomi 
yang penting kepada negara ini. 
Insya-ALLAH... kalau pelan yang 

dirancang oleh kepimpinan 
sebelum ini kita boleh menjadi 
pemain serantau yang aktif. 

Jadi aspek-aspek 
keseimbangan di antara 
pembangunan ekonomi, sosial, 
kerohanian, pemberdayaan 
generasi muda dan wanita harus 
dibangunkan secara seimbang 
supaya tiada wujudnya 
ketempangan daripada aspek 
pembangunan kita. Sebagaimana 
yang kita laksanakan pada tahun 
2008, kita cuba seimbangkan di 
antara pembangunan yang 
mampan dan maju dalam masa 
yang sama rakyat dapat menikmati 
kemajuan berkenaan.

Bagaimana aspek kemajuan 
itu dapat dikongsi bersama, 
aspirasi kerajaan itu menjadi 
budaya dalam masyarakat. 
Sebagai contoh, kalau kita 
merakyatkan ekonomi dan Inisiatif 
Peduli Rakyat (IPR) dan program-
program kebajikan yang begitu 
luas di Selangor, selepas ini 
bagaimana budaya itu menjadi 
satu budaya dalam kalangan 
masyarakat korporat dan individu 
yang berupaya membentuk satu 
negeri yang benar-benar mantap 
dan berketerampilan. 

Kita maju tetapi dalam masa 
yang sama, rakyatnya sangat 
berbesar hati dan sangat gembira 
dengan menikmati kemajuan 
hidup bersama-sama dan tiada 
yang tertinggal terlalu jauh dengan 
kemajuan yang dicapai negeri kita.

Bagaimana pula dengan perkara-
perkara yang boleh diperbaiki 
dalam pentadbiran kerajaan 
Selangor?

Selangor kita mempunyai 
jurang dengan beberapa lokaliti 
dan kawasan khususnya daripada 
beberapa aspek seperti kemajuan 
fi zikal, pembangunan ekonomi 
dan keterhubungan serta 
sambungan terutamanya di 
bahagian Utara Selangor dan 
Selatan serta tengah seperti 
Daerah Petaling (Shah Alam, 
Subang Jaya) sampai ke Ampang 
Jaya. 

Ini adalah kawasan yang pesat 
membangun dengan program-
program pembangunan dan 
sebagainya. Namun begitu, 
terdapat beberapa kawasan di 
Utara negeri ini seperti Sabak 
Bernam, Sungai Besar dan Hulu 
Selangor masih maju membangun Amirudin ketika sesi FB Live bersama Sinar Harian, kelmarin. 
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KLANG - Majlis Perbandaran Klang (MPK) 
memperkenalkan aplikasi ‘Smart Parking’ 
yang membolehkan orang ramai membuat 
bayaran parkir kenderaan tanpa tunai.

Yang Dipertua, Datuk Mohamad Yasid 
Bidin berkata, aplikasi Smart Parking MPKlang 
melalui inovasi ‘cashless 
society’ akan dilaksanakan 
berkuat kuasa 1 Jun de-
pan.

“Transaksi pembelian 
kupon bagi tujuan itu ha-
nya boleh dibuat menerusi 
telefon pintar sahaja.

“Aplikasi tersebut bo-
leh dimuat turun secara 
percuma menerusi ‘an-
droid play store’ atau ‘apple 
apps store’,” katanya ketika 
majlis pelancaran Aplikasi 

Smart Parking MPKlang, di sini, kelmarin.
Menurutnya, pelaksanaan aplikasi itu ada-

lah seiring hasrat kerajaan negeri mahu men-
jadikan Selangor sebuah negeri smart state.

Bagi pelaksanaan aplikasi itu, beliau ber-
kata, pengguna perlu mendaftarkan nombor 

kenderaan di dalam apli-
kasi tersebut.

“Uniknya, seorang 
pengguna boleh daftar 
seberapa banyak 
kenderaan yang mereka 
mahukan.

“Amaun top up yang 
ditawarkan adalah 
RM10, RM20 atau RM50, 
ia dibayar melalui akaun 
semasa, kad kedit atau 
kad debit masing-ma-
sing,” katanya.

Bayar parkir tanpa wang tunai 

Mohamad Yasid (tengah) menunjukkan aplikasi itu boleh dimuat turun melalui telefon pintar. 
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Asmawi pergi jua...
BUKIT BERUNTUNG - 
Bapa kepada empat anak 
yang menderita kanser 
hati tahap empat sejak 
empat bulan lalu me-
ninggal dunia kira-kira 
jam 3.40 pagi semalam di 
Hospital Selayang.

Jenazah Allahyarham 
Asmawi Abas, 42, selamat 
dikebumikan di Tanah 
Perkuburan Islam Bukit 
Beruntung selepas waktu 
Zohor dengan kos peng-
urusan ditanggung 
Lembaga Zakat Selangor (LZS).

Isterinya, Hasnirayani Ab 
hamid, 36, berkata, temu janji 
bersama doktor pakar adalah 
pada 23 Mei namun dia membawa 
Allahyarham ke hospital 
berkenaan sehari awal apabila 
suaminya mengalami sesak 
nafas.

Akhbar ini bertarikh 20 Mei 
lalu melaporkan kisah kecekalan 
Hasnirayani yang memikul tang-
gungjawab menjadi ketua ke-
luarga selepas tahap kesihatan 
suaminya merosot dan terpaksa 
berhenti kerja sebagai pemandu 
lori.

Hasnirayani berkata, tiga anak 
masih bersekolah manakala anak 
bongsu berusia lima tahun dan 
kedua ibu bapa mertua masing-

Laporan akhbar 20 Mei lalu.

masing berusia 65 tahun tinggal 
bersama mereka di Apartmen 
Dahlia.

Menurutnya, bapa mertua 
menghidap stroke bahagian be-
lakang badan sejak tujuh tahun 
lalu dan kini hilang upaya untuk 
bergerak.

“Arwah suami tidak menjadi 
ahli badan khairat kematian dan 
saya berterima kasih kepada LZS 
yang membantu membiayai kos 
pengurusan jenazah.

“Zakat pun sudah meluluskan 
sumbangan  sebanyak RM300 se-
jak bulan lepas untuk arwah sua-
mi.

Saya reda dengan ketentuan 
Allah SWT atas pemergian suami 
di bulan yang mulia ini dan sedaya 
mungkin berusaha demi masa 
depan anak-anak,”katanya.
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Selangor.
Merujuk laporan itu, pemantau-

an kejadian banjir di daerah ini me-
libatkan Kampung Seri Sentosa dan 
Kampung Asahan.

“Skuad Unit Pengurusan 
Bencana Negeri Selangor giat men-
jalankan pemantauan dari udara 
dan darat,” katanya kepada Sinar 
Harian.

Shamsul Shahril Badliza yang 
juga Pengerusi Jawatankuasa 
Pengurusan Bencana Daerah Kuala 

Selangor memaklumkan, pihaknya 
bersama Smart Selangor Command 
Centre (SSCC) akan memantau ke-
adaan dari semasa ke semasa.

Terdahulu, beliau bersama Adun 
Jeram, Mohd Shaid Rosli dan wakil 
Ahli Parlimen Kuala Selangor me-
nyampaikan sumbangan bencana 
banjir untuk penduduk Kampung 
Seri Sentosa dan Seri Aman.

Sumbangan wang tunai ini ber-
tujuan meringankan beban 36 ketua 
keluarga mangsa banjir yang me-

landa kampung itu pada 27 Mac 
lalu.

“Bantuan kewangan RM500 
untuk keluarga yang berpindah ma-
nakala RM250 kepada keluarga yang 
tidak berpindah tetapi rumahnya 
terjejas akibat dilanda banjir.

“Bantuan kewangan ini hanya 
diberi sekali sahaja dalam tempoh 
setahun, walaupun musibah banjir 
berlaku beberapa kali dan buat masa 
ini, tiada penerima tercicir dilapor-
kan,” katanya.

Dua kampung terjejas

T aburan hujan lebat dengan 
keadaan sungai tidak dapat 
menampung limpahan air 

menyebabkan Kampung Seri 
Sentosa dinaiki air sehingga 
menjejaskan 16 rumah penduduk.

Pegawai Daerah Kuala Selangor, 
Shamsul Shahril Badliza Mohd Noor 
menjelaskan, kawasan kampung 
terbabit dilaporkan sering dilanda 
banjir kilat sekiranya berlaku hujan 
lebat.

Menurutnya, limpahan air be-
lum surut sepenuhnya pagi semalam 
dan hasil pemantauan mendapati 
keadaan ban berhampiran jajaran 
Sungai Buloh dalam keadaan baik.

“Lokasi 16 rumah penduduk 
yang terjejas itu berhampiran jajaran 
Sungai Buloh bagaimanapun pusat 
pemindahan mangsa banjir tidak 

Anggota 
Angkatan 
Pertahanan 
Awam Malaysia 
(APM) 
membantu 
memindahkan 
kenderaan 
penduduk ke 
tempat lebih 
tinggi.

31 rumah penduduk 
dinaiki air selepas 

hujan lebat

ARZIANA AZAMAN

KUALA SELANGOR 

dibuka setakat ini memandangkan 
keadaan masih terkawal.

“Kejadian banjir kilat juga di-
laporkan melanda Batu 8, Kampung 
Asahan melibatkan 15 rumah pen-
duduk bagaimanapun mangsa tidak 
dipindahkan ke pusat pemindahan 
banjir,” katanya.

Katanya, banjir kilat yang me-
landa Kampung Asahan itu berlaku 
pada 26 Mei lalu disebabkan tabur-
an hujan terlalu lebat pada tempoh 
masa yang singkat.

“Kunci pam air tidak berfungsi 
menyebabkan ban penuh dan ber-
takung menyebabkan 15 rumah 
penduduk yang berada di kawasan 
rendah terjejas akibat limpahan air,” 
katanya yang menerima laporan 
Unit Pengurusan Bencana Negeri 
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'We'll enforce zero-rated GST' 
Azmin: Relevant parties to ensure consumers do not pay high prices 
KUALA LUMPUR: AH relevant 
ministries and agencies are work-
ing to curb any unfair price hikes 
when the Goods and Services Tax is 
zero-rated next month, says 
Economic Affairs Minister Datuk 
Seri Azmin Ah. 

He said the Domestic Trade, Con-
sumerism and Cooperatives Affair 
Ministry, the Agriculture and Agro-
Based Industry Ministry and the 
Customs Department will be mov-
ing in tandem. 

"The main reason the Pakatan 
Harapan Government was elected 
was to ensure that the cost of living 
remains low. 

"We do not want this to be just 
announcements or rhetorics but 
most importantly enforcement 
must be carried out to ensure irre-
sponsible businesses do not take 
advantage or increase prices as 
they like," he told reporters after 

attending a buka puasa at Masjid 
Al-Hidayah here. 

Separately, Agriculture and Agro-
based Industry Minister Salahuddin 
Ayub said the issue was expected to 
be discussed in the Cabinet on 
Wednesday. 

He also assured consumers there 
was adequate supply of food for 
Ramadan and Hari Raya. 

Salahuddin said prices at mar-
kets, specifically pasar tani (farm-
er's markets), should remain rea-
sonable despite higher demand. 

"Preparations to ensure suffi-
cient supply of main items like 
chicken, meat, fish, vegetables and 

fruits during the festive season 
have been ongoing for the past 
three months," he said in a state-
ment. 

Sin Chew Daily also quoted 
Domestic Trade, Consumerism and 
Cooperatives Affair Ministry secre-
tary-general Datuk Seri Jamil Salleh 
as saying their enforcement teams 
would start monitoring prices on 
June 1. 

Officers will be out in full force to 
ensure the 6% GST is not imposed 
on consumers. 

Businesses will also not be allow-
ed to use the excuse of old stock to 
continue collecting the tax. 

Keep it 
reasonable: 
Chin (left) 
conducting 
checks on prices 
of fresh produce 
at a Jitra public 
market in 
Kedah. 
— Bernama 
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NEW PJ BUS ROUTES 
Petaling Jaya City Council (MBPJ) is offer-
ing two new routes under its free PJ City 
Bus service. They will be available for a 
three-month trial until Aug 15, from 
6am to 9pm daily, on a 15- to 20-minute 
frequency. Both routes start and end at 
the bus hub at Central Park Avenue, 
Bandar Utama. The PJ05 route includes 
Persiaran Bandar Utama, Lebuh Bandar 
Utama, Jalan SS 2/55, Jalan SS 2/24 and 
Taman Bahagia LRT Station. The PJ06 
route includes Flora Damansara, Empire 
City, Persiaran Perdana, Jalan Kuala 
Selangor and Jalan PJU 10/1. For details, 
visit bit.lv/2LyUX6P 
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Busy slip road in Klang will close permanently 

Motorists driving to get into Lorong Perbandaran from Jalan Raya Barat in 
south Klang. - Filepic 

On Feb 3, Lorong Perbandaran 
was closed to the public for the 
council to build a gabion wall and 
strengthen the gradient that mean-
ders up the hillock. It is still oTf 
limits to motorists. 

Mohamad Yasid said another 
problem was the public parking 

their vehicles at the free carpark 
meant for the council's customers, 

He added that motorists could 
use alternative routes to get to 
MPK; for example, those exiting 
south Klang can drive 1km to 
Jambatan Musaedin to exit Klang 
or use the Bulatan Simpang Lima 

Bhagat said motorists should not be 
denied access into Lorong 
Perbandaran. - Filepic 

to Jambatan Kota. 
Lee Wee Cheong, 90, said people 

were unhappy with the proposed 
permanent closure of Lorong 
Perbandaran because it has 
become a public right of way. 

"One man cannot decide to close 

it. It is an important decision that 
needs to be tabled at the council's 
full board meeting for discussion. 

"They need feedback from 
Klang's traffic police and the peo-
ple before making a decision," he 
said, adding that MPK should open 
the road for public use. 

On the issue of safety, Lee said 
incidents of car thefts were rare. 

"It has happened but behind the 
MPK building. Enforcement 
officers must patrol the carpark 
behind the office including outside 
Dewan Hamzah." 

Pensioner Bhagat Singh said 
motorists have been using Jalan 
Perbandaran for decades. 

"The unfenced portion of the 
road has been incorporated in the 
surrounding development before 
the 1970s and motorists should not 
be denied access," he said. 

Bhagat said while the closure 
would help in barring lorries from 
entering the slip road, it would be 
difficult to ease traffic dispersal 
dining rush hours. 

By EDWARD RAJENDRA 
edward@thestar.com.my 

LORONG Perbandaran off Jalan 
Raya Barat in Klang will be closed 
permanently by the Klang 
Municipal Council (MPK), citing 
security reasons. 

The 350m-inclined slip road lets 
motorists to exit onto Jambatan 
Kota via Jalan Perbandaran and 
vice-versa. 

MPK president Mohamad Yasid 
Bidin said there has been a lot of 
minor thefts in Lorong 
Perbandaran, particularly at the 
council carpark. 

"We are planning to build a 
perimeter fence from the foot of 
the hill (to enclose) the council's 
buildings there (MPK and Dewan 
Hamzah). 

"There will be two guard posts 
at the foot of the hill and at Jalan 
Perbandaran entering Lorong 
Perbandaran," he said. 

Mohamad Yasid added that the 
public would soon have to get an 
official tag (from the guard house) 
to gain entrance If they want to 
enquire on council services, use 
the hall, settle bills or meet council 
staff or councillors at MPK. 

Headline Busy slip road in Klang will close permanently
MediaTitle The Star
Date 28 May 2018 Color Full Color
Section Metro Circulation 338,368
Page No 4 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 343 cm²
Journalist EDWARD RAJENDRA AdValue RM 17,262
Frequency Daily PR Value RM 51,786




